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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
intézni a Belügyminisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Az illegális határsértők, illetve menedékkérelmet benyújtók számának,
állampolgárságának, kor és nem szerinti megoszlásának alakulása 2015. január
elsejétő l.”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az idei évben a menedékkérők száma jelentősen meghaladta a tavaly ismerté vált esetek
számát. A sajtó különféle feltételezések alapján közöl cikkeket a menedékkér ők származási
országáról, kor és nem szerinti megoszlásáról . Az így kialakult találgatás alkalmas a
közvélemény befolyásolására, a valós tények elleplezésére . A képviselő i munkám szakszerű
elvégzésének érdekében szeretném megismerni a tényszerű adatokat .

A fentiek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat:

Idén január 1-jétől a mai napig hány illegális határátlépőt regisztráltak?
A menekültügyi eljárások közül hányat sikerült érdemben lezárni ?
A lezárt ügyek milyen eredménnyel végződtek, közülük hány darab volt, amelyben
indokoltnak találták a kérelmet, s ezek mely országokból érkeztek?
Volt-e olyan eset, ahol a menedékkérő személyével kapcsolatban felmerült a
gyanú, hogy esetlegesen terrorszervezettel is kapcsolatba hozható, ha igen mennyi ?
Mely országokból érkeztek az illegális határátlépők, milyen megoszlásban ?
Az életkori adataik alapján milyen megoszlást tapasztaltak? (60 év fölötti, 18-6 0
év közötti, 18 év alatti bontásban és a kategóriák nemek szerinti megoszlása)



Összességében a nemek szerint megoszlás hogy alakult?
Az elfogott illegális határátlép ők közül hányan rendelkeztek személyazonosításr a
alkalmas dokumentummal és hány százalék nem ?
A Dublin III rendelet alapján idei évben EU-s országokból, hány hazánkba n
regisztrált menedékkérőt szállítottak vissza Magyarországra és hánynak
kezdeményezték a visszatoloncolását, amely még nem történt meg?

Mirkóczki Ádám
országgyű lési képviselő

Jobbik Magyarországért Mozgalom

Várom megtisztelő válaszait!

Budapest, 2015 . augusztus 27 .


	page 1
	page 2

